
 
 

 
Östra Hjälmarens Motorbåtsklubbs  
Årsberättelse för år 2019 
 
 

Styrelsen får härmed lämna följande berättelse för det gångna verksamhetsåret: 
 
Medlemsantalet var vid årets slut 129 st.  
Under året har hållits 7 protokollförda sammanträden, varav 2 allmänna möten, 
4 styrelsemöten och 1 kommittémöte. 
 
STYRELSE 
Styrelsen har under året bestått av :  
Ordförande  Mats Olsson 
Vice ordförande Håkan Primell 
Sekreterare  Dan Westerholm 
Kassör   Mariana Broström   
Ledamot  Rune Johansson 
”   Bengt Olsson 
„   Håkan Larsson 
Suppleant  Per Lindström 
"   Stig Andersson 
Revisor  Christine Olsson 
“   Vakant 
Revisorsuppleant Karl-Axel Johansson 
 
KOMMITTÉER 
Slipkommitté : 
Materialförvaltare Rune Johansson 
Ledamot  Bjarne Östgren 
”   Stig Andersson  
"   Jim Eriksson 
”   Nils-Göran Öhrman 
”   Per Lindström  
”   Bengt Olsson 
”   Micke Källmar 
   Andreas Karlsson 
   Dennis Karlsson 
Holmkommitté : 
Ledamot  Håkan Primell 
”   Arvo Pilvi 
"   Lennart Ekström   
“   Håkan Larsson 
”   Tomas Lundberg 
”   Bo Gustavsson 
”   Kent Svensson 
 
Prickningskommitté : 
Ledamot  Sebastian Eriksson 
”   Patrik Rådman 
”   Dennis Karlsson 
”   Christer Karlsson 
”   Rune Johansson 
”   Aldor Karlsson 
       

  

 



 
 

Festkommitté : 
Ledamot  Daniel Palm 
”   Per Lindström 
   Mikael Källmar 
   Dennis Karlsson 
IT-ansvarig:              Mats Olsson 
Ombud HBF: Mats Olsson   
Ombud vägsamf.: Bengt Olsson 
Miljöombud  Bengt Olsson               
Valberedning: Arvo Pilvi 
   Tomas Lundberg 
 
UTFÖRDA ARBETEN 
Slip : 
Sedvanliga reparations- och underhållsarbeten har utförts.  
Hela slipområdet är i fint skick.  
Belysning småbåtshamn och motoriserad grind slutförd. 
Arbete med båtbottensanering initierad. Miljökontoret har gjort tillsynsbesök och vissa 
åtgärder har vidtagits för bränslehantering och traktorparkering. 
Vattenpostnätet är utökat att täcka in bodar ovan båthusen. 
Holme : 
Sedvanliga röjnings- och städarbeten samt visst reparationsarbete har utförts. 
Klubbhuset har fått tvättad och bättringsmålad fasad.  
Läggning av flis på stigar fortsätter. 
Utprickning : 
Sjömärkningskommittén har som vanligt skött prickningen mellan Hyndevad och kvisslan. 
Nya prickar ersätter gamla prickar löpande. 
Fester : 
Midsommarfest har hållits med  tävlingar och lekar på ängen samt knytis på verandan och 
efterföljande musik och dans. 
Kräftknytis har hållits med efterföljande underhållning och dans till live-band.  
Alla fester har delvis finansierats med lotterier och försäljning av korv etc. 
Representation: 
På Kvisslan vägsamfällighets styrelsemöten har Bengt Olsson deltagit. 
Mats Olsson deltog i HBF:s årsmöte vid Lunger  i Februari, med bla information om 
vattenstånd och avrinning från nya regleringsansvarig. 
 
Övrigt: 
Beträffande den ekonomiska ställningen för klubben ber vi att få hänvisa till revisorernas 
berättelse. 
Styrelsen vill till sist tacka kommittéledamöter och andra medlemmar för deras arbetsinsatser 
under året. 
 
 
 
Å styrelsens vägnar  
Eskilstuna den 20:e Mars 2020 
 
……………………………………..    ……………………………… 
Mats Olsson ordf.      Dan Westerholm sekr. 


